
Referat fra bestyrelsesmøde i Børnenes Ø 
 

Dato: 17-06-2025 

Tidsrum: 18:30 – 20:30 

Referent:  Lise S. Sørensen 

 

Navn: Tilsted
e: Fraværende

: Navn: Tilsted
e: Fraværende

: 
Bestyrelse: Suppleanter: 

Anna Schröder *(F) ☒ ☐ Anne Sidsel P. Kristiansen ☒ ☐ 
Andreas Knudsen* (NF) ☒ ☐ Peter Andreas Nielsen ☒ ☐ 

Laura Dybvad Petersen ☒ ☐ Maria S. Højland ☒ ☐ 
Lise S. Sørensen ☒ ☐    

Rikke Thomadsen ☒ ☐   

*(F) – Formand & *(NF) Næst formand   

Leder: Personale: 
Kirsten H. Vestergaard ☒ ☐ Bille Hallund ☐ ☒ 

Bodil S. Hulgård ☒ ☐ Karina Jensen ☒ ☐ 
 

Referat 
 

Punkt: Handling: 

1. Festudvalg – forventninger og aktiviteter 
efterår 

Bodil informerede om kommunikation med 
festudvalget og udsigter til aktiviteter i  

efteråret.  
Generelt er det hensigten, at aktiviteter og 

arrangementer vises på Børnenes Årshjul, der 
vil blive placeret på opslagstavlen ved 

vindfanget. Deraf vil også pædagogiske temaer 
fremgå.  

☒ 
 



2. Bedsteforældredag, sommerfest – 
opfølgning 

Plantedag og sommerfest, fungerede rigtig 
godt. Aktiviteter skal muligvis justeres ifht. 

inddragelse af forældre.  
Også bedsteforældredagen forløb godt - hertil 
var drøftelser og overvejelser om tidspunkter 
for arrangement og evt. spredning over flere 
dage og tidspunkt på dagen (hhv. vuggestue 

og børnehave).  
 

Tilmelding til aktiviteter vil fremover ske via 
Aula (fremover frem for sedler ved døre på 

stuerne). 

3. Status på frokostordningen 

Gode tilbagemeldinger fra stuerne om 
frokosten generelt, og lidt blandede 

tilbagemeldinger ifht hvilken mad, der 
serveres. Kommunikationen og samarbejdet 
med leverandøren er godt. Der er sørget for 

ekstra personale til håndtering af 
frokostordningen, indkøbt nye  

opvaskemaskine, service mv. og det fungerer 
godt.  

4. Økonomi 

Antallet af børnehavebørn er faldende, så der 
vil blive reguleret tilsvarende i 

personaleressoucer.  
Fornuftigt budget, trods flere 

langtidssygemeldinger. Overskudsmidler 
prioriteres fortsat til planer om udvikling af 

fællesarealer/læringszoner, der skal invitere til 
mere til leg og tydelighed for legemiljøerne. 

Desuden vil der, efter sommeren blive 
prioriteret midler til etablering af nyt underlag 

ved gyngerne.   

5. Personale 
Stillingsopslag til 5 medhjælper stillinger, 

støtteopstilling og en husassistent 
(køkkenhåndtering af frokostordning). 

6. Valg 27-08-2025 

Rikke og Anna på valg - ingen af dem 
genopstiller. Alle suppleanter på valg, da de 

vælges for 1 år (Maria, Peter og Anne Sidsel). 
Andreas, Lise og Laura har 1 år  tilbage. 

I forbindelse med valget til bestyrelsen vil der 
være et oplæg - sandsynligvis om  “den gode 

aflevering” eller andet pædagogisk emne.   



7. Beretning fra bestyrelsen 
Drøftelse af emner for Formandens beretning 

fra bestyrelsen; herunder frokostordning, 
tilsyn og læringssamtale.   

8. Kommentarer fra bestyrelsen vedr. 
tilsynsrapport 

Kommentarer på vegne af bestyrelsen vil blive 
lagt på hjemmesiden sammen med 
tilsynsrapporten som allerede er på 

hjemmesiden. 

9. Læringssamtale 25-06-2025 
Anna deltager som forældrerepræsentant.  

Referat vil komme på hjemmesiden når det er 
udarbejdet. 

10. Pædagogisk dag – fokusområder 

Bodil orienterede om emner for personalets 
pædagogiske dag, herunder organisering og 

strukturering i børnehaven, derforuden 
oprettelse af aldersgrupper med passede 

aktiviteter, der vil blive afviklet hver tirsdag, 
med start i august. Tilmed en intention om 

mere samarbejde på tværs af huset generelt. 
 

I børnehaven bliver formiddagssnack ændret 
tilbage til at foregå på stuerne, og vil blive en 

del af samlingen (ca. kl.9).  
Endvidere, blev der imellem personalet drøftet 

forventningsafstemning til hinanden, samt  
temauger i vuggestuen hen over året med 

udgangspunkt i læreplanstemaer.  
 

Tak til forældreopbakning for at personalet 
kunne fordybe sig i en pædagogisk dag.  

11. Status på fællespasning Tilmeldt er for de to uger hhv. 14 og 10 børn.  

12. Eventuelt Intet.  
 


